

شهادة خبرة
EXPERINCE CERTIFICATE

Date	30-01-2021	التاريخ	30-01-2021				
We. Bayouni Security Solutions EST- Certify that our employee:		تشهد / مؤسسة بايوني للحلول الأمنية، وذلك بأن موظفنا المدعو					
Mr.	Mohammed Mahmoud Fagir Saeed	السيد	محمد محمود فقير سعيد				
Passport	P06888650	جواز	P06888650				
Worked with us With a full-time employment contract		قد عمل لدى المؤسسة بعقد دوام كامل					
From	17-Feb-2019	To	24-01-2021	من	17-Feb-2019	إلى	24-01-2021
During his service he held many positions and the last was (Pre-Sales Engineer), and he has completed several projects in Kingdom with successfully with his team.		وقد شغل المذكور خلال فترة عمله بالمؤسسة عدة مناصب وأخرها وظيفة (مهندس تسويق). وقد عمل في عدة مشاريع متفرقة بالمملكة العربية السعودية.					
Also we found him a hardworking person with excellent communication leadership and management skills. He proved himself as an exceptional team worker throughout his job. He was very responsible, dedicated and dependable employee. We find great pleasure in providing this certificate to ascertain his capabilities and skills.		وخلال الفترة التي قضاها معنا وجدناه شخصاً مجتهداً يتمتع بمهارات اتصال وقيادة وإدارة ممتازة. لقد أثبت نفسه كعامل فريق استثنائي طوال فترة عمله، وكان موظفًا مسؤولاً جدًا ومحبًا ويمكن الاعتماد عليه. كما من دواعي سرورنا تقديم هذه الشهادة للتأكيد على قدراته ومهاراته.					
This certificate is issued to him upon his request and we wish him best success and bright future.		وقد أعطيت هذه الشهادة بناء على طلبه بعد إخلاء طرفه وإستلامه لكافة حقوقه، متمنين له التوفيق بالمستقبل.					

مدير شئون الموظفين
HR SUPPORT & FINANCIAL
Yahya Bayouni



المدير التنفيذي
EXECUTIVE MANAGER
Talal Bayouni

Handwritten signature of Talal Bayouni.